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Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
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Merknader 

Til dagsorden: 
Ordfører Ståle Refstie ba om å få utvalget sin tilslutning til å sette opp en ekstra orienteringssak 
om informasjonstavler i Sunndal, som tas før den oppsatte orienteringssaken om Newton-rom.  
Økonomi- og planutvalget sluttet seg til forslaget. 
 
Orienteringssak: 
Informasjonsleder Sigrun Rødset orienterte om de nye informasjonstavlene som er under 
utarbeidelse og som vil bli plassert rundt om i kommunen. 
 
Næringshalvtimen: 
Skolesjef Liv Ingrid Horvli og Eivind Torvik, Hydro Aluminium, orienterte om planene for 
Newton-rom i Sunndal, som er et samarbeidsprosjekt mellom Sunndal kommune, Hydro, 
Statkraft og Statnett.   
 
Habilitetsvurderinger: 
I sak 58/17: 
Representanten Jonny Meland, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han har 
engasjert seg i en aksjonsgruppe mot deponi for farlig avfall på Raudsand.  Utvalget erklærte 
Meland habil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 
 
I sak 63/17: 
Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter som styreleder 
i Sunndal Næringsselskap, som foreslås som prosjektansvarlig.  Ståle Refstie ble erklært habil i 
behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 
 
I sak 73/17: 
Representanten Jørgen Singsdal, SP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter 
i Styret for Mogrenda borettslag.  Singsdal ble erklært inhabil i behandlingen av saken, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 
Representanten Trygve Stavik, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hans 
bestemor er andelseier i Mogrenda borettslag.  Stavik ble erklært inhabil i behandlingen av saken, 
jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav b). 
 
I sak 75/17: 
Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i 
at han sitter i styret for Sunndal Sparebank, som har interesser av utfallet i saken.  Steinland ble 
erklært inhabil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 
 
 



Dokument lagt ut i møtet: 
Vedrørende sak 72/17: Særutskrift av behandling av saken i eldrerådet og rådet for mennesker 
med nedsatt funksjonsevne. 
 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 

Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 

Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under orienteringssaken, 
næringshalvtimen og behandlingen av sak 58/17 – 62/17 

Anne Guri Aase Plansjef – deltok under orienteringssaken, 
næringshalvtimen og behandlingen av sak 58/17 -  

Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under orienteringssaken, 
næringshalvtimen og behandlingen av sak 58/17 -  

Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under behandlingen av sak 58/19 
-  

Sigrun Rødset Informasjonsleder – deltok under behandlingen av sak 
58/17. 

Monica Holthe Innkjøpsansvarlig – deltok under behandlingen av sak 
66/17 

Marita Åsgård Byggesaksrådgiver – deltok under behandlingen av sak 
70/17 og 71/17 

 
 
 
Møteprotokollen er ført av: 

______________________ 
Brit H. Resell 

utvalgssekretær 
 
Underskrift: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 
vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
           Erling Outzen        Ståle Refstie           Synnøve Helland 
             ordfører 
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PS 58/17 Uttalelse til høring om deponi for ordinært avfall på 
Raudsand 
Rådmannens innstilling 
Sunndal kommunestyre ber Miljødirektoratet om følgende: 

 Det blir ikke gitt tillatelse til å frafalle kravet om dobbel bunntetting i deponiet. Sunndal 
kommune mener det er uheldig at det allerede nå søkes om dispensasjon fra krav i 
avfallsforskriften.  

 Det må settes krav at det avsettes penger til avslutning av deponiet fra dag én. Tidligere 
erfaringer viser at dette er nødvendig for å få en sikkert avslutningsprosess. 

 Gjennomføringsfrekvensen av resipientundersøkelse i Tingvollfjorden må økes. Ved 
gjennomføring hvert 6. år kan det potensielt skje mye skade i fjorden før det blir oppdaget.  
 

Sunndal kommune mener det er uheldig at søknadene om etablering av deponi innenfor området 
på Raudsand kommer oppdelt og blir behandlet hver for seg. På denne måten mister man 
helhetsvurderingen og det vil være vanskelig å se hva den samlede faren for forurensing er.  
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Representanten Jonny Meland, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han har 
engasjert seg i en aksjonsgruppe mot deponi for farlig avfall på Raudsand.   
Formannskapssekretær Brit Helene Resell redegjorde for reglene om habilitet og vurder ut i fra 
det representanten som habil i behandlingen av saken. 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg til vurderingene og erklærte Jonny Meland habil i 
behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 
 
Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 
 
Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag til uttalelse fra AP og SV: 
«Den omsøkte driftssøknaden for deponi 2 på Raudsand kommer i tillegg til utslipp fra 
eksisterende deponi 1 og fra gruvene der eksisterende gruveganger er fylt med store mengder 
farlig avfall. Fjorden utenfor Raudsand har dårlig vannkvalitet og er dels sterkt forurenset. Det 
er varslet enda en søknad om utslipp fra deponiet for uorganisk farlig avfall på Raudsand, som 
behandles i samme reguleringsplan. 
Før det gis nye tillatelser for avfallsdeponering på Raudsand, ber derfor Sunndal kommune om 
at Miljødirektoratet krever en kartlegging av hva slags avfall som er deponert i dagens deponi, 
og i hvilke mengder. Videre krever Sunndal kommune at det iverksettes nødvendig opprydding i 
eksisterende deponi og rensing av avrenning og annen forurensing. 
Driftssøknaden er også første trinn i gjennomføring av en reguleringsplan som innebærer store 
konsentrasjoner av forurensede og farlige stoffer på Raudsand, samt prosessering av tilsvarende 
med utslipp til Tingvollfjorden. Kommunestyret i Sunndal er sterkt kritiske til at det allerede i 
første runde søkes dispensasjon fra krav i avfallsforskriften. 
For Tingvollfjorden er det den samlede belastningen som er vesentlig. Alle utslipp, planlagte, 
ikke planlagte, godkjente og ikke godkjente vil før eller siden havne i Tingvollfjorden. Sunndal 



kommune finner det uakseptabelt at søknadene om etablering av deponi innenfor området på 
Raudsand kommer oppdelt og blir behandlet hver for seg av Miljødirektoratet. På denne måten 
mister man helhetsvurderingen og det vil være vanskelig å se hva den samlede faren for 
forurensing er. 
Miljørisikovurderingen viser flere antagelser og sannsynligheter og den viser stor usikkerhet om 
konsekvenser ved anlegget. For Sunndal Kommune er det uakseptabelt at miljøkonsekvensene 
ved et slik anlegg ikke kan garanteres med 100% sikkerhet. 
I tillegg kommer usikkerheten med lang transport for hovedmengden av avfallet, enten på vei 
eller på sjø. Kommunestyret i Sunndal vil påpeke at Sunndal kommune er nærmeste nabo til 
Raudsand, og fjordstrømmene går innover mot våre bygder Jordalsgrenda, Oppdøl og 
Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. 
Til den gjeldende søknaden om deponi for ordinært avfall på Raudsand (deponi 2) ber for øvrig 
Sunndal kommunestyre Miljødirektoratet om følgende: 

 Det må ikke gis tillatelse til å frafalle kravet om dobbel bunntetting i deponiet. 
 Det må settes krav om at det avsettes penger til avslutning av deponiet fra dag én. Tidligere 

erfaringer viser at dette er nødvendig for å få en sikkert avslutningsprosess. 
 Gjennomføringsfrekvensen av resipientundersøkelse i Tingvollfjorden må økes. Ved 

gjennomføring hvert 6. år kan det potensielt skje mye skade i fjorden før det blir oppdaget. 

Hvis ikke dette kan etterkommes, ber Sunndal kommune om at driftssøknaden fra Bergmesteren 
Raudsand AS avslås.» 
 
VOTERING: 
Innstillingen ble satt opp imot forslaget fra AP og SV. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 
Den omsøkte driftssøknaden for deponi 2 på Raudsand kommer i tillegg til utslipp fra 
eksisterende deponi 1 og fra gruvene der eksisterende gruveganger er fylt med store mengder 
farlig avfall. Fjorden utenfor Raudsand har dårlig vannkvalitet og er dels sterkt forurenset. Det 
er varslet enda en søknad om utslipp fra deponiet for uorganisk farlig avfall på Raudsand, som 
behandles i samme reguleringsplan. 
Før det gis nye tillatelser for avfallsdeponering på Raudsand, ber derfor Sunndal kommune om 
at Miljødirektoratet krever en kartlegging av hva slags avfall som er deponert i dagens deponi, 
og i hvilke mengder. Videre krever Sunndal kommune at det iverksettes nødvendig opprydding i 
eksisterende deponi og rensing av avrenning og annen forurensing. 
Driftssøknaden er også første trinn i gjennomføring av en reguleringsplan som innebærer store 
konsentrasjoner av forurensede og farlige stoffer på Raudsand, samt prosessering av tilsvarende 
med utslipp til Tingvollfjorden. Kommunestyret i Sunndal er sterkt kritiske til at det allerede i 
første runde søkes dispensasjon fra krav i avfallsforskriften. 
For Tingvollfjorden er det den samlede belastningen som er vesentlig. Alle utslipp, planlagte, 
ikke planlagte, godkjente og ikke godkjente vil før eller siden havne i Tingvollfjorden. Sunndal 
kommune finner det uakseptabelt at søknadene om etablering av deponi innenfor området på 
Raudsand kommer oppdelt og blir behandlet hver for seg av Miljødirektoratet. På denne måten 
mister man helhetsvurderingen og det vil være vanskelig å se hva den samlede faren for 
forurensing er. 
Miljørisikovurderingen viser flere antagelser og sannsynligheter og den viser stor usikkerhet om 
konsekvenser ved anlegget. For Sunndal Kommune er det uakseptabelt at miljøkonsekvensene 
ved et slik anlegg ikke kan garanteres med 100% sikkerhet. 



I tillegg kommer usikkerheten med lang transport for hovedmengden av avfallet, enten på vei 
eller på sjø. Kommunestyret i Sunndal vil påpeke at Sunndal kommune er nærmeste nabo til 
Raudsand, og fjordstrømmene går innover mot våre bygder Jordalsgrenda, Oppdøl og 
Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. 
Til den gjeldende søknaden om deponi for ordinært avfall på Raudsand (deponi 2) ber for øvrig 
Sunndal kommunestyre Miljødirektoratet om følgende: 

 Det må ikke gis tillatelse til å frafalle kravet om dobbel bunntetting i deponiet. 
 Det må settes krav om at det avsettes penger til avslutning av deponiet fra dag én. Tidligere 

erfaringer viser at dette er nødvendig for å få en sikkert avslutningsprosess. 
 Gjennomføringsfrekvensen av resipientundersøkelse i Tingvollfjorden må økes. Ved 

gjennomføring hvert 6. år kan det potensielt skje mye skade i fjorden før det blir oppdaget. 

Hvis ikke dette kan etterkommes, ber Sunndal kommune om at driftssøknaden fra Bergmesteren 
Raudsand AS avslås. 
 

 
 

PS 59/17 Årsmelding for Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 
Sunndal kommunestyre godkjenner «Årsmelding Sunndal kommune 2016». 
 
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 
 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 
Sunndal kommunestyre godkjenner «Årsmelding Sunndal kommune 2016». 
 

 
 

PS 60/17 Sunndal kommune - regnskap 2016 
Rådmannens innstilling 
Sunndal kommunestyre godkjenner fremlagt regnskap for Sunndal kommune for 2016.  
  
Mindreforbruket, kr 31.591.512,68 fordeles slik;    
1) Avsetning til ordinært disposisjonsfond: 10,8 mill.  
2) Avsetning til – Renteutviklingsfondet  

(nytt navn: rentesikringsfond) (disposisjonsfond): 5 mill.  
3) Avsetning til – Flyktningefondet  

(nytt navn: «Periodisering av flyktningemidler») (disposisjonsfond): 9,8 mill.  



4) Avsetning til – Næringsfondet (disposisjonsfond): 6,0 mill.  
 

Kommunens driftsbudsjett for 2017 reguleres tilsvarende.  
  
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 
 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 
Sunndal kommunestyre godkjenner fremlagt regnskap for Sunndal kommune for 2016.  
  
Mindreforbruket, kr 31.591.512,68 fordeles slik;    
1) Avsetning til ordinært disposisjonsfond: 10,8 mill.  
2) Avsetning til – Renteutviklingsfondet  

(nytt navn: rentesikringsfond) (disposisjonsfond): 5 mill.  
3) Avsetning til – Flyktningefondet  

(nytt navn: «Periodisering av flyktningemidler») (disposisjonsfond): 9,8 mill.  
4) Avsetning til – Næringsfondet (disposisjonsfond): 6,0 mill.  

 
Kommunens driftsbudsjett for 2017 reguleres tilsvarende.  
 

 
 

PS 61/17 Finansrapport 2016 
Rådmannens innstilling 
Kommunestyret tar gjeldsrapporten til etterretning. 
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 
Kommunestyret tar gjeldsrapporten til etterretning. 
 

 



 

PS 62/17 tertialrapport - 1. tertial 2017 - Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 
Kommunestyret tar tertialrapporten for 1. tertial 2017 til etterretning. 
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis.   
 
Tertialrapportene fra tjenestene ble presentert på følgende: 

 Assisterende rådmann Harriet Berntsen presenterte tertialrapporten for rådmannen og 
service- og informasjonsavdelinga. 

 Økonomisjef Andrea Fivelstad presenterte tertialrapporten for økonomiavdelinga. 
 Plansjef Anne Guri Aase presenterte tertialrapporten for plan-, miljø- og næringstjenesten. 
 Rådmann Randi Dyrnes presenterte tertialrapporten for innvandrertjenesten. 

 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillinga. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 
Kommunestyret tar tertialrapporten for 1. tertial 2017 til etterretning. 
 

 
 

PS 63/17 Newton-rom i Sunndal. Forprosjekt. 
Rådmannens innstilling 
Økonomi- og planutvalget støtter initiativet om å utrede Newton-rom i Sunndal. 
Arbeidet med forprosjektet ledes av en styringsgruppe sammensatt med representanter fra 
Sunndal kommune, Hydro, Statkraft, Statnett og grunnskoletjenesten i Sunndal kommune.  
Arbeidet organiseres som et eget prosjekt, med egen finansiering, og knyttes til SUNS som 
prosjektansvarlig. Daglig leder i SUNS Per Helge Malvik og skolesjef Liv Ingrid Horvli skal være 
sekretariat for styringsgruppa og utførere i arbeidet med forprosjektet. 
 
Kostnadene med forprosjektet, beregnet til inntil kr 200.000, finansieres fra næringsfondet. 
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter som styreleder 
i Sunndal Næringsselskap, som foreslås som prosjektansvarlig i rådmannens innstilling.  Ståle 
Refstie fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.  Varaordfører Janne Merete Rimstad 
Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 



Formannskapssekretær Brit Helene Resell redegjorde for habilitetsreglene og vurderer ordføreren 
som habil i behandlingen av saken. Økonomi- og planutvalget sluttet seg til vurderingene og 
erklærte Ståle Refstie habil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 
 
Rådmann Randi Dyrnes la fram følgende tillegg i innstillingen: 
«Budsjettet for 2017 reguleres tilsvarende.» 
 
Innstillingen med det framlagte tillegget ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 
Økonomi- og planutvalget støtter initiativet om å utrede Newton-rom i Sunndal. 
Arbeidet med forprosjektet ledes av en styringsgruppe sammensatt med representanter fra 
Sunndal kommune, Hydro, Statkraft, Statnett og grunnskoletjenesten i Sunndal kommune.  
Arbeidet organiseres som et eget prosjekt, med egen finansiering, og knyttes til SUNS som 
prosjektansvarlig. Daglig leder i SUNS Per Helge Malvik og skolesjef Liv Ingrid Horvli skal være 
sekretariat for styringsgruppa og utførere i arbeidet med forprosjektet. 
 
Kostnadene med forprosjektet, beregnet til inntil kr 200.000, finansieres fra næringsfondet.  
Budsjettet for 2017 reguleres tilsvarende. 
 

 
 

PS 64/17 Budsjettreguleringer 1. tertial 2017 
Rådmannens innstilling 
Kommunestyret godkjenner følgende budsjettendringer 

Nr          i 1000 kr  
1 Barnehagetjenesten, styrking av budsjettet iht. vedtak. K.sak 19/17                  325  
2 Personalavdelingen, styrking av budsjettet iht. vedtak. K.sak 19/17                  350  

3 
Redusert inntekt på ansvar 8400 pga. all inntekt for ressurs krevende brukere er 
flyttet til PLO              5 324  

4 Reduserte utgifter pensjon, KLP             -9 300  
5 Reduserte utgifter til arbeidsgiveravgift (AGA), pga. redusert pensjon, PKL                -986  
6 Balansering av budsjettet ved å redusere inntekten fra bruk av disposisjonsfond              4 287  
7 Flytting av inntekt fra naturressursskatt fra ansvar 8000 (til nytt ansvar 8400)            13 378  
8 Flytting av inntekt fra naturressursskatt (fra ansvar 8000) til nytt ansvar 8400          -13 378  

 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 



Kommunestyret godkjenner følgende budsjettendringer 

Nr          i 1000 kr  
1 Barnehagetjenesten, styrking av budsjettet iht. vedtak. K.sak 19/17                  325  
2 Personalavdelingen, styrking av budsjettet iht. vedtak. K.sak 19/17                  350  

3 
Redusert inntekt på ansvar 8400 pga. all inntekt for ressurs krevende brukere er 
flyttet til PLO              5 324  

4 Reduserte utgifter pensjon, KLP             -9 300  
5 Reduserte utgifter til arbeidsgiveravgift (AGA), pga. redusert pensjon, PKL                -986  
6 Balansering av budsjettet ved å redusere inntekten fra bruk av disposisjonsfond              4 287  
7 Flytting av inntekt fra naturressursskatt fra ansvar 8000 (til nytt ansvar 8400)            13 378  
8 Flytting av inntekt fra naturressursskatt (fra ansvar 8000) til nytt ansvar 8400          -13 378  

 

 
 

PS 65/17 Nytt rapporteringssystem i Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 
Kommunestyret vedtar forslag til nytt regnskaps- og aktivitetsrapportering for Sunndal 
kommune. Regnskapsrapportering i økonomi- og planutvalgets møter gjennomføres fra høsten 
2017. Ny mal for tertialrapportene gjennomføres fra og med 1.1.2018. 
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 
Kommunestyret vedtar forslag til nytt regnskaps- og aktivitetsrapportering for Sunndal 
kommune. Regnskapsrapportering i økonomi- og planutvalgets møter gjennomføres fra høsten 
2017. Ny mal for tertialrapportene gjennomføres fra og med 1.1.2018. 
 

 
 

PS 66/17 Innkjøpsreglement Sunndal kommune 2017 etter nytt 
lovverk om offentlige anskaffelser - ny behandling 
Rådmannens innstilling 
 
Sunndal kommunestyre vedtar nytt innkjøpsreglement i tråd vedlegg 1 gjeldende fra 
14.06.2017.  
Skiensmodellen utgår og erstattes med den til enhver tid gjeldene Telemarksmodell for bygg og 
anleggskontrakter i vedlegg 5.  
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  



Innkjøpsansvarlig Monica Holthe orienterte innledningsvis om de endringer i saksframlegget og 
innstillingen som er gjort siden saken ble lagt fram første gang i utvalget 25.04.2017. 
 
Representanten Arne Christen Drøpping, KrF, la fram følgende oversendelsesforslag fra H, V og 
KrF: 
«Det må være slik at miljøperspektivet skal trekkes inn ved innkjøp og anskaffelser.» 
 
Under debatten trakk Arne Christen Drøpping sitt forslag. 
 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 
Sunndal kommunestyre vedtar nytt innkjøpsreglement i tråd vedlegg 1 gjeldende fra 
14.06.2017.  
Skiensmodellen utgår og erstattes med den til enhver tid gjeldene Telemarksmodell for bygg og 
anleggskontrakter i vedlegg 5.  
 

 
 

PS 67/17 Stengning av kommunal veg - Erik Hauges alle mot 
Sunndalsvegen ved Holten 
Rådmannens innstilling 
Sunndal kommunestyre vedtar, med hjemmel i veglovens §7, stengning av Erik Hauge allè mot 
Rv. 70 Sunndalsvegen ved Holten.  
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 
Sunndal kommunestyre vedtar, med hjemmel i veglovens §7, stengning av Erik Hauge allè mot 
Rv. 70 Sunndalsvegen ved Holten.  
 

 
 

PS 68/17 Reguleringsplan for Mogrenda - oppstart av 
reguleringsendring 
Rådmannens innstilling 
Økonomi- og planutvalget godkjenner oppstart av planarbeid med endring av reguleringsplan for 
Mogrenda, jf. plan- og bygningsloven § 12-8.  



 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Økonomi- og planutvalget godkjenner oppstart av planarbeid med endring av reguleringsplan for 
Mogrenda, jf. plan- og bygningsloven § 12-8.  
 

 
 

PS 69/17 Tilbygg til hytte i Eikesdalsvatnet landskapsvernområde - 
Behandling av dispensasjon fra arealformål LNF i kommuneplan 
Rådmannens innstilling 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl.) §19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon 
på vilkår til å føre opp et tilbygg på 15 m2 til hytte på gnr. 121, bnr. 1.  
Vilkår: 

 Det forutsettes positivt vedtak fra Dovrefjell nasjonalparkstyre. 
 Det skal foretas en arkeologisk undersøkelse av området før tiltaket kan starte. 

Kulturavdelingen til fylkeskommunen vil gjennomføre registreringen og undersøkelsen 
vil bli dekket av det offentlige.  

Hensynene bak arealformålet landbruks-, natur- og friluftsområde i kommuneplan Sunndal og 
forbud mot tiltak mv. langs sjø og vassdrag, jf. pbl. § 1-8 og bestemmelse 2.a) i kommuneplanen 
anses ikke å bli vesentlig tilsidesatt ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Videre anses 
fordelen ved at søker får bardunert hytta si for å motvirke skade samtidig som et tilbygg vil skjule 
bardunene å være klart større enn ulempen ved faren for å sette presedens.   
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl.) §19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon 
på vilkår til å føre opp et tilbygg på 15 m2 til hytte på gnr. 121, bnr. 1.  
Vilkår: 

 Det forutsettes positivt vedtak fra Dovrefjell nasjonalparkstyre. 
 Det skal foretas en arkeologisk undersøkelse av området før tiltaket kan starte. 

Kulturavdelingen til fylkeskommunen vil gjennomføre registreringen og undersøkelsen 
vil bli dekket av det offentlige.  

Hensynene bak arealformålet landbruks-, natur- og friluftsområde i kommuneplan Sunndal og 
forbud mot tiltak mv. langs sjø og vassdrag, jf. pbl. § 1-8 og bestemmelse 2.a) i kommuneplanen 
anses ikke å bli vesentlig tilsidesatt ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Videre anses 



fordelen ved at søker får bardunert hytta si for å motvirke skade samtidig som et tilbygg vil skjule 
bardunene å være klart større enn ulempen ved faren for å sette presedens.   
 

 
 

PS 70/17 Etablering av ladestasjon for elbil ved Sunndalsporten - 
Behandling av dispensasjon fra arealformål i reguleringsplan 
Rådmannens innstilling 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl.) § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon 
på vilkår fra arealformålet i reguleringsplan Gjøra for å sette opp en hurtigladestasjon for elbil 
påstående gnr. 7, bnr. 37. 
Vilkår:  

 Bak ladestasjonen, mot grøntområde, plantes det hekk e.l. for å gjøre ladestasjonen mindre 
sjenerende mot bebyggelse. 

Hensynet bak arealformålet friområde i reguleringsplanen, anses ikke å bli vesentlig tilsidesatt 
ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Videre anses fordelene ved å gi dispensasjon å 
være klart større enn ulempene. Det legges særlig vekt på fordelene en ladestasjon ved denne 
lokasjonen vil ha, for å gjøre det enklere for de som ferdes i området til å bruke elbilen, stoppeffekt 
den skaper og insentivet det gir til å velge et grønnere transportmiddel. Dette vil veie tyngre enn 
økt trafikk forbi boligene og at et friområde som i realiteten ikke er et friområde blir beholdt.  
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl.) § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon 
på vilkår fra arealformålet i reguleringsplan Gjøra for å sette opp en hurtigladestasjon for elbil 
påstående gnr. 7, bnr. 37. 
Vilkår:  

 Bak ladestasjonen, mot grøntområde, plantes det hekk e.l. for å gjøre ladestasjonen mindre 
sjenerende mot bebyggelse. 

Hensynet bak arealformålet friområde i reguleringsplanen, anses ikke å bli vesentlig tilsidesatt 
ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Videre anses fordelene ved å gi dispensasjon å 
være klart større enn ulempene. Det legges særlig vekt på fordelene en ladestasjon ved denne 
lokasjonen vil ha, for å gjøre det enklere for de som ferdes i området til å bruke elbilen, stoppeffekt 
den skaper og insentivet det gir til å velge et grønnere transportmiddel. Dette vil veie tyngre enn 
økt trafikk forbi boligene og at et friområde som i realiteten ikke er et friområde blir beholdt.  
 

 
 



PS 71/17 Arealoverføring ved Midtstranda - Behandling av 
dispensasjon fra arealformålet i reguleringsplan 
Rådmannens innstilling 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl) §19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon 
fra arealformålet i reguleringsplan Vik hyttefelt til å fradele et areal på ca. 50 m2 fra gnr. 113, bnr. 
6 til gnr. 113, bnr. 86.   
Hensynet bak arealformålet annen veggrunn – grøntareal i reguleringsplanen, anses ikke å bli 
vesentlig tilsidesatt ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Det er satt av et forholdsvis 
bredt belte til annen veggrunn og en omdisponering vil ikke bidra til en forringelse. Videre anses 
fordelen ved bedre tomteutnyttelse å være klart større enn ulempene.  
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl) §19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon 
fra arealformålet i reguleringsplan Vik hyttefelt til å fradele et areal på ca. 50 m2 fra gnr. 113, bnr. 
6 til gnr. 113, bnr. 86.   
Hensynet bak arealformålet annen veggrunn – grøntareal i reguleringsplanen, anses ikke å bli 
vesentlig tilsidesatt ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Det er satt av et forholdsvis 
bredt belte til annen veggrunn og en omdisponering vil ikke bidra til en forringelse. Videre anses 
fordelen ved bedre tomteutnyttelse å være klart større enn ulempene.  
 

 
 

PS 72/17 Ruteendringsprosessen 2018 og endringer i fergenes 
juleruter  - innspill fra Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 
Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra 
Molde lufthavn. 

2. Avgangene i fergenes juleruter må opprettholdes på dagens nivå.  
3. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
4. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 

opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt 
viktig for syketransport og for studenter. 

5. Ved syketransport må det være mulig for pasienter/sjukehus i Helse Midt å reservere 
plass for pasientene på bussene.  



6. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses 
slik at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse 
kommunene. 

 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Særutskrift av behandlingen av saken i eldrerådet og rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 23.05.2017 ble lagt ut i møtet.  Vedtaket i rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne var for øvrig innarbeidet i eldrerådet sitt vedtak. 
 
Ordfører Ståle Refstie fremmet, på vegne av utvalget, forslag til vedtak i henhold til vedtaket i 
eldrerådet 23.05.2017. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 
Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med avganger 
morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må bussruter 
mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
 Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det er heller ikke av 

og påstigning/busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvad-ura på RV70. 
3. Avgangene i fergenes juleruter må opprettholdes på dagens nivå.  
4. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 

opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

5. Ved syketransport må det være mulig for pasienter/sjukehus i Helse Midt å reservere plass 
for pasientene på bussene.  

6. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

7. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil/buss tilrettelagt for disse. 

8. Viser til punktene 4 og 6 og ber om at buss skal trafikkere den gamle fylkesvegen gjennom 
Ålvundeid. 

 

 
 

PS 73/17 Mogrenda Borettslag - søknad om kostnadsdekning 
Rådmannens innstilling 



Sunndal kommunestyre innvilger søknaden fra Mogrenda Borettslag datert 08.02.2017 om 
kostnadsdekning av husleierestanser for perioden 01.02.2016 -  28.02.2017: 
 

 Andel felleskostnader kr 67.798,- 
 
Bevilgningen finansieres med bruk av disposisjonsfond med kr 67.798,-. Tilsvarende beløp 
overføres som en tilleggsbevilgning for 2014 til Pleie- og omsorgstjenesten til dekning av utgiften. 
Pleie- og omsorgstjenestens netto budsjettramme for 2017, økes tilsvarende 
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Representantene Jørgen Singsdal, SP, og Trygve Stavik ba om å få vurdert sin habilitet. 
Singsdal med bakgrunn i at han sitter i styret for Mogrenda borettslag, som er part i saken.  Stavik 
med bakgrunn i at hans bestemor er andelseier i Mogrenda borettslag.  Representantene fratrådte 
under behandlingen av habilitetsspørsmålet. 
 
Formannskapssekretær Brit H. Resell redegjorde for reglene om habilitet og vurderer både Jørgen 
Singsdal og Trygve Stavik inhabile i behandlingen av saken.  Økonomi- og planutvalget sluttet 
seg til vurderingene og erklærte Jørgen Singsdal inhabil i saken etter forvaltningslovens § 6, 1. 
ledd bokstav e), og Trygve Stavik etter forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav b). 
 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillinga. 
 
 

Økonomi- og planutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 
Sunndal kommunestyre innvilger søknaden fra Mogrenda Borettslag datert 08.02.2017 om 
kostnadsdekning av husleierestanser for perioden 01.02.2016 -  28.02.2017: 
 

 Andel felleskostnader kr 67.798,- 
 
Bevilgningen finansieres med bruk av disposisjonsfond med kr 67.798,-. Tilsvarende beløp 
overføres som en tilleggsbevilgning for 2014 til Pleie- og omsorgstjenesten til dekning av utgiften. 
Pleie- og omsorgstjenestens netto budsjettramme for 2017, økes tilsvarende 
 

 
 

PS 74/17 Hydro cup - økonomisk støtte 2017 
Rådmannens innstilling 

1. Økonomi-, og planutvalget vedtar å støtte Hydro Cup 2017 med 100.000 kroner. 
Dette finansieres gjennom næringsfondet.  

2. Sunndal kommune vil også på andre vis støtte Hydro Cup 2017. Kulturtjenesten har 
i den forbindelse tatt initiativ til å gjennomføre flere arrangement på kulturhuset og 
Øra torget lørdag 27. mai.  



3. Det forutsettes at kommunen profileres aktivt i forbindelse med cupen.  
4. Utgiftene belastes konto 14701 4110 3800, tilskudd til idrett, ikke kommunale tiltak.  

 
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Under debatten ble det reist en del spørsmål om punkt i innstillinga.  På bakgrunn av dette endret 
rådmannen sin innstilling til følgende: 
«1. Kommunestyret vedtar å støtte Hydro Cup 2017 med 100.000 kroner. Dette 
finansieres av disposisjonsfondet. 
2. Sunndal kommune vil også på andre vis støtte Hydro Cup 2017. Kulturtjenesten har i den 
forbindelse tatt initiativ til å gjennomføre flere arrangement på kulturhuset og Øra torget 
lørdag 27. mai. 
4. Utgiftene belastes konto 14701 4110 3800, tilskudd til idrett, ikke kommunale tiltak. Budsjettet 
for 2017 reguleres tilsvarende.» 
 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannen sin nye innstilling. 
 
 

Økonomi- og planutvalget sin innstilling til kommunestyret: 
1. Kommunestyret vedtar å støtte Hydro Cup 2017 med 100.000 kroner. Dette finansieres av 

disposisjonsfondet. 
2. Sunndal kommune vil også på andre vis støtte Hydro Cup 2017. Kulturtjenesten har i den 

forbindelse tatt initiativ til å gjennomføre flere arrangement på kulturhuset og Øra torget 
lørdag 27. mai. 

3. Utgiftene belastes konto 14701 4110 3800, tilskudd til idrett, ikke kommunale tiltak. 
Budsjettet for 2017 reguleres tilsvarende. 

 

 
 

PS 75/17 Søknad om nedsettelse av eiendomsskatt 
Skattetakstnemndas innstilling 
Søknad fra Sjølsetkraft AS, i e-post av  28. februar 2017, om nedsettelse av eiendomsskatt blir 
ikke imøtekommet på grunn av likebehandlingsprinsippet, jf. KS veileder om utsettelse, 
nedsettelse og ettergivelse av eiendomsskatt.  
Vedtaket kan påklages etter forvaltningslovens regler om klage og omgjøring, jf. 
forvaltningslovens § 28. 
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  
Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at 
han sitter i styret for Sunndal Sparebank, som har interesser i utfallet av saken da part i saken er 
lånekunde i banken. 
Formannskapssekretær Brit H. Resell redegjorde for habilitetsreglene og vurderer Steinland som 
inhabil etter forvaltningslovens § 6, 2. ledd.  Økonomi- og planutvalget sluttet seg til vurderingene 
og erklærte Bjørn Flemmen Steinland inhabil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 
2. ledd. 



 
Saken er unntatt offentlighet med bakgrunn i offentlighetslovens § 13, jf. Ligningslovens § 3-13 
følgende.  Økonomi- og planutvalget vedtok derfor å lukke møtet under behandlingen, jf. 
Kommunelovens § 31 nr. 2. 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Søknad fra Sjølsetkraft AS, i e-post av  28. februar 2017, om nedsettelse av eiendomsskatt blir 
ikke imøtekommet på grunn av likebehandlingsprinsippet, jf. KS veileder om utsettelse, 
nedsettelse og ettergivelse av eiendomsskatt.  
Vedtaket kan påklages etter forvaltningslovens regler om klage og omgjøring, jf. 
forvaltningslovens § 28. 
 

 


